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Vážení čtenáři,
dětské prázdniny a období dovolených skončily. Z letního 

cestování, kdy si mnozí z nás plnili své sny a vypravili se do da-
lekých krajů, zbyla spousta hezkých vzpomínek a zážitků. Začal 
nový školní rok a s ním i spousta povinností. 

Podzim je tedy neúprosně zde a s ním i plískanice, bláto 
a déšť, ale na druhou stranu také krásně zlátnoucí listí na stro-
mech, dozrálé a vybarvené ovoce a další radosti s tím související. 
Přestože nadcházející roční období bude vyvolávat spíše pocity 
negativní a pesimistické, tak věřím, že ve Vašem podvědomí 
budou převažovat myšlenky pozitivní a příjemné. Práce na za-
hradách a polích nás budou zaměstnávat celý podzim. Věřím, 
že si i přesto najdete čas k přečtení našeho Zpravodaje.

Pavlína Procházková
starostka obce

Slovo starostky úvodem

V tomto čísle se dočtete ...

Oznamujeme
Obecní úřad Počenice Tetětice oznamuje, že v prů-
běhu měsíce listopadu proběhne ve Víceúčelovém 
zařízení Počenice kulturně společenská akce pro 
dříve narozené občany naší obce. Přesný termín 
a čas konání bude ještě upřesněn.

Poděkování
Dne 29. 9. 2011 před zahájením zasedání obecního 
zastupitelstva byly předány dárkové balíčky panu 
Františku Jakšovi z Tetětic za 80 odběrů plné krve 
a panu Petru Kociánovi z Počenic za 50 odběrů plné 
krve. Klub dárců krve Kroměřížska a Obec Počenice-
Tetětice děkuje oběma občanům za jejich příkladnou 
a společensky prospěšnou činnost.

Návštěva sesterské obce Tetětice v Čechách. 

Hodová zábava v Tetěticích.

Dopravní výuka žáků ZŠ. 
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Místo:	 zasedací	místnost	OÚ	Počenice
Čas:	 18.05	–	19.30	hod.
Přítomni:	 ing.	Barn	et,	ing.	Churý,	Mgr.	Pěnčík,	Procházková,
	 Frkalová,	Cigánková,	Kaláb
Omluveni:	 Novák,	Voždová
Hosté:	 dle	prezenční	listiny
Program:	 1.	Zahájení
	 2.	Kontrola	plnění	usnesení
	 3.	Prodej	části	pozemku	v	Tetěticích
	 4.	Prodej	části	pozemku	v	Počenicích
	 5.	Rozpočtové	opatření	č.	3,	č.	4,	č.	5
	 6.	Schválení	smluv
	 7.	Udělení	výjimky	z	počtu	žáků	ZŠ
	 8.	Různé
	 9.	Usnesení
	 10.	Závěr

Ad. 1 Zahájení
zastupitelstvo	bylo	řádně	svolané,	je	přítomna	nadpoloviční	vět-
šina	členů,	a	proto	je	zastupitelstvo	usnášeníschopné.	Starostka	
dala	návrh	o	vyřazení	bodu	č.4	z	programu	z	důvodu	nedořešené	
situace	k	pozemku.
Hlasování o programu:	schváleno	jednomyslně.
Ověřovatelé zápisu: ing.	Barnet,	Kaláb

Ad. 2 Kontrola plnění usnesení
provedla	starostka

Ad. 3 Prodej části pozemku v Tetěticích
byl	 vyvěšen	 záměr	 na	 prodej	 části	 pozemků	 v	 k.ú.	 Tetětice.	
Jedná	se	o	parcely	č.	285/19	a	284/10.	Parcelu	je	třeba	rozdělit	
a	vzniklé	části	zaměřit.	Náklady	na	zaměření	uhradí	žadatel.	
Návrh usnesení: OZ	schvaluje	paní	Kunčarové	Marii,	Tetětice	
54	jako	jediné	přihlášené	žadatelce	prodej	pozemků	za	25,-	Kč/
m2.	OZ	ukládá	 starostce	 zajistit	 rozdělení	 parcel	 a	 následné	
zaměření.
Hlasování:	schváleno	jednomyslně.

Ad. 5 Rozpočtové opatření č. 3, č. 4, č. 5 
s	 rozpočtovým	opatřením	 seznámila	 zastupitele	 paní	Krčová	 
–	jsou	přílohou	zápisu.
Návrh usnesení:	OZ	bere	na	vědomí	Rozpočtové	opatření	č.	
3	ze	dne	30.	6.	2011	a	Rozpočtové	opatření	č.	4	ze	dne	31.	7.	
2011.	OZ	schvaluje	Rozpočtové	opatření	č.	5	
Hlasování: -	schváleno	jednomyslně.

Ad. 6 Schválení smluv
OZ	bere	na	vědomí	smlouvu	o	dílo	mezi	obcí	Počenice	-	Tetětice	
a	firmou	ERGO	VH spol.	s.r.o.	která,	provedla	výměnu	havarij-
ních	výplní	otvorů	na	víceúčelové	budově	v	Počenicích.
OZ	bere	na	vědomí	smlouvu	o	zajištění	zpětného	odběru	elektro-
zařízení	prostřednictvím	jejich	mobilního	svozu,	uzavřenou	mezi	
obcí	Počenice-Tetětice	a	obchodní	firmou	Asekol	s.r.o.
OZ	bere	na	vědomí	smlouvu	o	poskytnutí	podpory	formou	do-
tace,	uzavřenou	mezi	obcí	Počenice-Tetětice	 jako	příjemcem	
a	Zlínským	krajem	jako	poskytovatelem.
OZ	bere	na	vědomí	smlouvu	o	půjčce	mezi	obcí	Počenice-Te-
tětice	a	Místní	akční	skupinou
Hříběcí	hory,	a.s.	Jedná	se	o	částku	80	100,-		Kč.
OZ	bere	 na	 vědomí	 darovací	 smlouvu	 uzavřenou	mezi	 obcí	
Počenice-Tetětice	 a	Místní	 akční	 skupinou	Hříběcí	 hory,	 a.s.	
Jedná	se	o	částku	8	900,-	Kč,-
byla	projednána	žádost	o	zřízení	práva	odpovídajícího	věcnému	

břemenu	mezi	obcí	Počenice	-	Tetětice	a	E.ON	Distribuce,a.s.	
na	pozemku	č.	539/2	v	k.ú.	Počenice	u	domu	čp.119	-	nadzemní	
vedení	NN	v	délce	l	m.
Návrh usnesení:	OZ	schvaluje	žádost	o	zřízení	práva	odpoví-
dajícího	věcnému	břemenu	mezi	obcí	Počenice	-	Tetětice	jako	
povinným	a	E.ON	Distribuce,a.s.	jako	oprávněným.
Hlasování:	jednomyslně	schváleno

Ad. 7  Udělení výjimky z počtu žáků ZŠ
paní	ředitelka	Mgr.	Ledvinová	zaslala	žádost	o	udělení	výjimky	
z	nejnižšího	počtu	žáků	v	ZŠ	a	MŠ	Počenice-Tetětice	v	souladu	
s	ustanovením	§	23	odst.	4	zák.č.561/2004	Sb.,	o	předškolním,	
základním,	 středním,	 vyšším	 odborném	a	 jiném	 vzdělávání	 
a	§	4	odst.4	vyhl.č.	48/2005	Sb.,	o	základním	vzdělávání	a	někte-
rých	náležitostech	plnění	školní	docházky,	ve	znění	pozdějších	
předpisů	pro	školní	rok	2011/2012.	Předpokládaný	počet	žáků	
v	základní	škole	je	36.
Návrh usnesení: OZ	schvaluje	udělení	výjimky	z	počtu	žáků	
ZŠ,	tak	jak	je	výše	uvedeno.
Hlasování:	jednomyslně	schváleno.

Ad. 8 Různá
a)	 žádost	pana	Zbořila	Stanislava,	Tetětice	l	o	finanční	příspěvek	

na	zhotovení	chodníku	před	domem	–	žádosti	se	nevyhovuje.
 Návrh usnesení:	 starostka	 zašle	 písemnou	odpověď	 se	

zamítavým	stanoviskem.
 Hlasování: jednomyslně	schváleno
b)	žádost	 	SDH	Tetětice	o	příspěvek	na	hudbu	při	 hodovém	

koncertě	v	neděli	4.	září	2011	ve	výši	1	500,-	Kč
 Návrh usnesení:	OZ	schvaluje	příspěvek	1	500,-	Kč	SDH	

Tetětice
 Hlasování: jednomyslně	schváleno.
c)	 žádost	o	odkoupení	pozemku	č.31/1	–	109	m2	v	k.ú.Počenice	

mezi	bytovkami	od	pana	Kudličky	Radoslava,	Počenice	205	
–		OZ	nesouhlasí	s	prodejem,	pozemek	je	vedený	jako	pro-
tipožární	koridor.

 Návrh usnesení:	paní	starostka	zašle	písemnou	odpověď	
se	zamítavým	stanoviskem.

 Hlasování:	jednomyslně	schváleno.
d)	při	kontrole	komínů	firmou	kominictví	Kytlica	byly	zjištěny	zá-

vady	vč.	vyvložkování	komínu	s	rozpočtem	cca	45	000	Kč.	
 Návrh usnesení: OZ	ukládá	 starostce	 zajistit	 opravu	 ko-

mína	na	střeše,	který	je	v	havarijním	stavu	a	ostatní	řešit	až	
po	dalším	projednání

e)	 Počenice-Tetětice	předala	rozpočet	na	výměnu	oken	na	šat-
nách	TJ		v	ceně	cca	35	000,-	Kč	s	tím,	že	se	dokoupí	ještě	
venkovní	dveře.	OZ	bere	na	vědomí.

f)	 starostka	 seznámila	 zastupitele	 s	 rozpočtovými	 náklady	
na	opravu	fasády	OÚ	Počenice	v	částce	117	000,-	Kč	(kom-
pletní	oprava	přední	strany,	zbytek	lokální	opravy).		S	opra-
vami	bylo	počítáno	v	rozpočtu.	OZ	bere	na	vědomí.

g)	pan	Horák	Jiří,	Počenice	přednesl	návrh	o	zajištění	odbahnění	
rybníka	ve	spolupráci	s	obcí	(tzv.	Přehrada)	s	možností	dotací	
do	konce	roku	2012.	OZ	navrhuje	pozvat	na	příští	zasedání	
odborného	pracovníka	k	prodiskutování	této	situace	–	ukládá	
starostce	ve	spolupráci	s	panem	Horákem.

Ad. 9  Usnesení 	-	přečetla	paní	Cigánková

Ad. 10 Závěr 	-	starostka	poděkovala	všem	přítomným	za	účast	
a	zasedání	v	19.30	hod.ukončila.

Zapsala: Jarmila Cigánková
Ověřili: ing. Barnet Jiří, Kaláb Pavel

Zápis č. 4 / 2011 ze zasedání obecního zastupitelstva 
obce Počenice - Tetětice ze dne 29. 9. 2011
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V	České	republice	se	nacházejí	pouze	dvě	obce	s	názvem	
Tetětice.	Jedna	je	ta	naše	(pro	zajímavost	nejstarší	zprávy	jsou	
z	roku	1358	a	je	údajně	pojmenována	právě	po	české	sestře),	
druhá	poblíž	Rokycan	 v	Plzeňském	kraji.	 Tato	 skutečnost	 je	
nám	známa	celkem	dlouho,	nikoho	ale	až	dosud	nenapadlo	tuto	
vísku	navštívit.	Až	dlouhé	zimní	večery	a	trocha	trnkové	inspirace	
pomohly	zrodu	této	odvážné	myšlenky.

	Nejdříve	jsme	navázali	elektronický	kontakt,	ladili	a	přesou-
vali	 termíny	 i	počty	návštěvníků.	Západní	Čechy	nejsou	hned	
za	rohem	a	vzdálenost	více	jak	350	km	s	představou	dvou	dnů	
na	cestě	řadu	výletníků	odrazovala.	Vypadalo	to,	že	asi	nikam	
nepojedeme,	ale	nakonec	se	osm	vyslanců	odhodlalo	a	v	sobotu	
ráno	10.	9.	2011	vyrazilo	na	družbu.	Cestu	tam	nám	zpříjemnila	
krátká	návštěva	soukromého	muzea	historických	traktorů,	cestu	
zpět	zase	hrad	Kámen	se	sbírkou	historických	motocyklů.

Od	cíle	cesty	jsme	nečekali	mnoho	(internet	je	mocný	zdroj	
informací),	 ale	 skutečnost	 nás	 zaskočila.	Nebýt	 kulhajícího	
zástupce	obce	Bezděkov,	 pod	 kterou	 tamní	Tetětice	 spadají,	
neviděli	 bychom	 tam	 živáčka.	Podobných	 zastrčených	 „děr“	
nemůže	být	mnoho.	Pár	starých	domů,	jedna	desetiletá	novo-
stavba	a	zarostlý	rybníček.	Jediné,	co	stojí	za	zmínku,	je	starý	
zámeček,	později	zemědělský	statek	a	nyní	soukromá	usedlost,	
ze	které	se	rýsuje	možná	solidní	penzion.

Z	výkladu	jsme	se	dozvěděli,	čím	si	obec	historicky	prošla.	
Nejhorší	 období	 bylo	 za	minulé	 garnitury	 -	 vzdálenost	 15	km	
od	hranic	s	Německem	asi	hovoří	za	vše.

Návštěva sesterské obce Tetětice

Následující	 program	byl	 už	 zajímavější.	V	obci	Bezděkov	
právě	probíhalo	myslivecké	odpoledne,	do	kterého	jsme	se	bez	
problémů	zařadili.	Přivezli	jsme	totiž	pravé	moravské	koláčky,	jež	
nám	otevřely	cestu	k	místním	obyvatelům.	Když	jsme	je	ještě	podlili	
troškou	slivovice,	byli	jsme	bratři	a	sestry	jedna	radost.	Nepřišli	
jsme	však	zkrátka	-	ve	střelbě	na	veverku	(plechovou)	jsme	obsa-
dili	první	místo	a	v	tombole	vyhráli	polovinu	cen	včetně	divočáka.	
Byl	hezký	večer,	kapela	hrála	do	skoku,	cítili	jsme	se	jako	doma.

Závěrem	se	dá	říci,	že	družba	byla	úspěšně	navázána	a	jen	
doufáme,	 že	 přátelé	 z	 obce	Bezděkov	 naše	 pozvání	 k	 nám	
na	Hanou	v	příštím	roce	splní.

Autor - návštěvníci
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Začal nový školní rok 2011-2012.
Prvního	září	do	ZŠ	v	Počenicích	nastoupilo	sedm	nových	

žáků	-	prvňáčků.	Těšili	se	na	ně	paní	učitelky	i	spolužáci.	Naši	
prvňáčci	jsou	ti	nejmladší,	a	tak	je	třeba	se	o	ně	starat,	pomáhat	
jim	a	povzbuzovat	je.	Ve	škole	se	potkali	se	staršími	kamarády	
ze	školky	i	se	sousedy	z	vesnice.	První	školní	den	přišli	s	rodiči	
a	spolu	s	ostatními	dětmi	je	slavnostně	přivítala	paní	ředitelka	
Marie	Ledvinová.	Prostředí	školy	i	svoji	paní	učitelku	Hanu	Mr-
hálkovou	prvňáčci	dobře	znají,	několikrát	se	již	potkali	ve	školce	
nebo	ve	škole,	nebylo	třeba	se	ničeho	obávat.

Ani	paní	starostka	Pavlína	Procházková	není	pro	ně	cizí,	
a	proto	od	ní	s	úsměvem	přebrali	šerpu	se	svým	jménem	a	ná-
pisem	„Školáček	ZŠ	a	MŠ	Počenice	-	Tetětice“.

Rodiče	při	slavnostním	aktu	neskrývali	dojetí	a	hosté	-	pan	
starosta	z	Dřínova	Miroslav	Štěpánek,	zástupkyně	rodičů	paní	
Iva	Lejsalová	a	pan	farář	Roman	Vlk	také	popřáli	všem	žákům	
školy	mnoho	úspěchů	a	zdraví	v	novém	školním	roce.	I	díky	jejich	
přítomnosti	byla	atmosféra	opravdu	slavnostní.

ZŠ Počenice - Ze života školy

První školní den 

Připravujeme:

Co nás čeká Výběr z ceníku služeb 
poskytovaných obcí Počenice-

Tetětice platný od 1.1. 2011

A	my	učitelky	přejeme	všem	svým	žákům,	aby	se	s	námi	cítili	
spokojeně,	učení	je	bavilo.	V	naší	malé	škole	jsme	totiž	všichni	
kamarádi	a	máme	se	rádi.

Ekohrátky
Daltonské	dny
Miskohraní
Slavnost	Slabikáře
Divadlo	Úsměv
Koncert	s	netradičními	hudebními	nástroji
Školou	chodí	Mikuláš
Vánoční	koncert	se	ZUŠ	Morkovice
Vánoce	ve	škole
Zimní	sportovní	radovánky

Škola je zapojena do programů:
OVOCE	DO	ŠKOL
RECYKLOHRANÍ
ZDRAVÉ	ZUBY
PREVENTIVNÍ	PROGRAM	HASÍK
Projekt	EKOPOLIS	–	k	environmentální	výchově
Projekt	EU	peníze	školám

Organizujeme	sběr:	papíru
																																víček	od	PET	lahví
																																elektrobaterií,	elektrozařízení

Od	letošního	školního	roku	se	všichni	žáci	1.	–	5.	ročníku	
učí	podle	školního	vzdělávacího	programu	„Škola	pro	každého“	
s	výukou	anglického	jazyka	od	3.	ročníku	a	výukou	informatiky	
od	 5.	 ročníku.	Od	1.	 ročníku	mají	 žáci	možnost	 navštěvovat	
kroužek	anglického	jazyka,	náboženství,	dále	kroužky	počíta-
čový,	výtvarný,	dopravní	výchovu,	případně	logopedický	nebo	
dyslektický	kroužek.

Výuka	 je	doplňována	zajímavými	 výchovně	vzdělávacími	
programy,	pořádáme	besedy,	exkurze,	přednášky,	zařazujeme	
kulturní	a	sportovní	akce.

1. Hlášení místním rozhlasem pro místní občany 
a.	 fyzické	a	právnické	osoby	 20,-	Kč
b.	 pro	cizí	občany	-	fyzické	a	právnické	osoby	 30,-	Kč	
c.	 hudební	blahopřání	k	životnímu	jubileu	
	 a	smuteční	oznámení	 zdarma

2. Pronájmy místností
a.	 společenská	místnost	s	kuchyní	na	OÚ
	 	v	Počenicích	 800,-	Kč/den
b.	 společenská	místnost	bez	kuchyně	na	OÚ	
	 v	Počenicích	 500,-	Kč/den
c.	 zasedací	místnost	s	kuchyní	na	OÚ	
	 v	Tetěticích		 500,-	Kč/den
d.	 zasedací	místnost	bez	kuchyně	na	OÚ	
	 v	Tetěticích	 300,-	Kč/den
e.	 zapůjčení	nádobí	 200,-	Kč

3. Zapůjčení techniky
a.	 malotraktoru	 100,-	Kč/hod,
b.	 sekačky	 150,-	Kč/hod.

4. Kopírování
a.	 Formát	A4-jednostranně	 2,-	Kč
b.	 oboustranně	 3,-	Kč
c.	 vytisknutí	dopisu	z	přinesené	diskety,	CD	...	
	 -	formát	A4	-	1	strana	 2,-	Kč
d.	 přijetí	faxu	-1	strana	 10,-	Kč
e.	 odeslání	faxu	
	 i.	1	strana	 25,-	Kč
	 ii.	-	každá	další	strana	 10,-	Kč
f.	 Za	inzerci	ve	Zpravodaji	obce	-	formát	A4	
	 (při	menším	formátu	se	částka	poměrně	snižuje)	 800,-	Kč	
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• 15.9.	na	dopravním	hřišti	v	Kroměříži,	kde	si	žáci	vyzkoušeli	
zvládání	 dopravních	 předpisů,	 znalost	 dopravních	 značek	
a	dodržování	pravidel	cyklisty	i	chodce	v	silničním	provozu

•		22.9.	vzdělávací	program	„Draví	ptáci“	s	ukázkami	práce	dravců	
a	zapojením	žáků	 i	dospělých	v	 roli	opravdových	sokolníků

 Děkujeme všem zúčastněným za podporu této akce.  

Mgr. Marie Ledvinová, ředitelka školy

Líbilo se nám
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I	o	letošních	prázdninách	procházela	naše	mateřská	škola	
rekonstrukcí.	Měnila	se	podlahová	krytina	na	chodbách	i	scho-
dišti.	Nejvíc	starostí	a	práce	bylo	s	 rekonstrukcí	 třídy,	kde	se	
měnila	také	podlaha	a	ještě	obložení.	Konečnou	úpravou	bylo	
malování.	Do	ložnice	byla	zakoupena	nová	a	opravdu	kvalitní	
lehátka,	na	kterých	se	dětem	krásně	spí.	

Úpravy	proběhly	i	na	školním	dvoře.

S	rekonstrukcí	a	následným	úklidem	byla	spousta	práce,	 
ale	všechno	se	zavčas	zvládlo	a	v	přípravném	týdnu	jsme	stihli	
celou	školku	připravit	tak,	aby	provoz	mohl	být	zahájen	1.	září.	

Děkujeme	 všem,	 kteří	 se	 na	 těchto	 změnách	 jakkoliv	 
podíleli.	

MŠ Tetětice

Letos	nastoupilo	do	MŠ	25	dětí.	
Z	Počenic	13	dětí,	z	Tetětic	7	dětí	a	z	Věžek	5	dětí.	Před-

školáků	máme	11.	I	v	letošním	roce	pracujeme	podle	školního	
vzdělávacího	plánu.	Jsme	všichni	 kamarádi	 (Rok	s	veverkou	
Zrzečkou).	Protože	se	naše	MŠ	nachází	v	hezkém	přírodním	pro-
středí	a	zaměřuje	se	na	výchovu	ke	kladnému	vztahu	k	přírodě,	
bude	nás	celým	rokem	i	nadále	provázet	veverka	Zrzečka.	

Celý	školní	rok	se	budeme	snažit	výrazně	zapojovat	všechny	
složky	výchovy.	Budeme	využívat	každé	příležitosti	poznávat	vše	
zajímavé	k	obohacení	vědomostí	a	citových	prožitků	dětí.

Všichni	 předškoláci	 budou	 po	 dohodě	 s	 rodiči	 zařazeni	
do	kroužku	předškolních	dovedností.	Budou	seznamování	s	Dal-
tonem	a	Metodou	dobrého	startu.	Budou	mít	možnost	účastnit	
se	plaveckého	výcviku	spolu	se	ZŠ	Počenice.	Pro	zájemce	bude	
i	letos	probíhat	kroužek	angličtiny.	

I	nadále	bude	se	všemi	dětmi	prováděna	náprava	řeči	pod	
odborným	vedením	pracovnice	speciálního	pedagogického	cen-
tra	Mgr.	Páníkové.	Máme	radost	z	každého	pokroku	našich	dětí.

Do konce roku 2011 nás čekají tyto akce: 
1.	Maminko,	pojď	si	se	mnou	hrát
2.	Den	otců
3.	Předvánoční	vyrábění	s	rodiči
4.	Vánoční	besídka
5.	Mikuláš
6.	Roznášení	dárků	nejstarším	občanům	v	obci

Samozřejmě	budou	i	jiné,	menší	akce	-	divadla,	pohádky,	
hudební	programy.	

Doufáme,	že	se	nám	i	letos	bude	dařit	ke	spokojenosti	dětí	
i	jejich	rodičů.

Ve	čtvrtek	29.	9.	2011	 jsme	spolu	s	maminkami	a	dětmi	
navštívili	jablíčkové	království.	Čekala	nás	v	něm	spousta	her,	
vyrábění	 a	 na	 závěr	 pro	 všechny	 i	malá	 odměna	 v	 podobě	
drobných	dárečků	a	ovocného	občerstvení.	Bylo	nám	spolu	moc	
dobře	a	těšíme	se	na	další	společné	zážitky.



7Zpravodaj obce Počenice-Tetětice

Co se povedlo:
•	 11.	června	brigáda,	při	které	se	okopávala	omítka	kostela.	
Sešlo	se	na	30	mužů	–	farníků,	hasičů	a	sportovců	z	Počenic,	
Tetětic	i	Morkovic.

•  římsy	 a	 okna	 kostela	 byly	 osazeny	 zábranami	 proti	 holu-
bům.

•  na	pomoc	pro	hladomorem	postiženou	východní	Afriku	jsme	
vybrali	a	prostřednictvím	Katolické	charity	odeslali	2.255	Kč.

•  brigádníci	z	řad	hasičů	vyčistili	věž	kostela	od	holubinců
•  spuštěna	internetová	stránka	farnosti:	farnostpocenice.wz.cz	
(zatím	jen	s	aktuálním	pořadem	bohoslužeb)

•  skončena	 první	 etapa	 prací	 na	 odvlhčení	 kostela	 svatého	
Bartoloměje

•  28.	 srpna	Slavnost	 svatého	Bartoloměje,	 patrona	 farního	
kostela	a	obce	Počenice.

•  4.	září	Slavnost	andělů	strážných,	patronů	kaple	v	Tetěticích
•  do	výuky	náboženství	v	naší	škole	chodí	6	dětí
•  24.	září	brigáda	na	dokončení	okopávání	omítky	kostela

Co nás čeká:
• díky	dotaci	z	ministerstva	kultury	bude	v	kostele	instalováno	
elektronické	zabezpečovací	zařízení.

• každou	první	neděli	(tj.,	6.	11,	4.	12.)	bude	díkůvzdání	za	křest	
těch,	kdo	byli	ten	měsíc	pokřtěni.

• na	začátku	listopadu	proběhne	dušičková	pobožnost	na	hřbi-
tově

K 1. 7. 2011 došlo ke změně duchovního správce naší 
farnosti. Dosavadní farář P. Tomáš Klíč odešel po požehnaném 
působení u nás, Zlobicích a Zborovicích na nové působiště 
do Senice na Hané. Místo něj přichází z Rožnova pod Radhoš-
těm P. Roman Vlk. Otec Roman též spravuje farnost Zlobice, 
ale místo Zborovic má Rataje, kde bude bydlet. Došlo proto 
ke změně času nedělních bohoslužeb, které jsou teď v našem 
kostele v 7:30 hod. Aktuální pořad bohoslužeb spolu s dalšími 
informacemi najdete na internetové stránce: farnostpocenice.
wz.cz (obsah stránek bude postupně rozšiřován).

Abychom se s naším novým duchovním správcem trochu 
seznámili, položili jsme mu za vás několik otázek:

1. Otče Romane, prosíme vás, abyste se nám představil, 
něco o sobě řekl.

Jsem	prvorozený	syn	a	své	dětství	a	mládí	jsem	prožíval	
spolu	 s	 bratrem	 a	 dvěma	 sestrami	 v	 Prakšicích	 nedaleko	
Uherského	Brodu.	Již	od	útlého	věku	jsem	byl	příkladem	života	
rodičů,	prarodičů	a	kmocháčka	vychováván	ve	víře	a	veden	
k	 Pánu	Bohu.	 Po	 pěti	 třídách	 základní	 školy	 v	 Prakšicích	
jsem	nastoupil	 na	osmileté	Gymnázium	v	Uherském	Brodě,	
kde	jsem	také	v	roce	2001	odmaturoval.	Začal	jsem	studovat	
Fakultu	 elektrotechniky	VUT	 v	Brně,	 kde	 jsem	 však	 během	
prvního	ročníku	zaslechl	volání	ke	kněžství.	Téhož	roku	jsem	
se	přihlásil	a	byl	přijat	do	Arcibiskupského	kněžského	semináře	
v	Olomouci.

2. Čím jste chtěl být, když jste byl v klukovských letech?
Bylo	toho	hodně.	Každou	chvíli	něčím	jiným:	kosmonautem,	

popelářem,	policajtem,	kovbojem,	vojákem,	fotbalistou,	knězem,	
doktorem…

Ze života římskokatolické farnosti

3. Kdy jste se rozhodl stát knězem?
Už	v	 době,	 kdy	 jsem	začal	ministrovat,	 jsem	v	 tom	měl	

jasno	–	chci	být	knězem.	Pak	se	ale	tato	myšlenka	s	rostoucím	
věkem	jakoby	vytratila.	Ale	jednoho	dne	se	Pán	Bůh	ozval	hodě	
silně.	Bylo	to	23.	března	2002,	přesně	6	měsíců	od	mého	biř-
mování.	A	téhož	roku	jsem	se	přihlásil	a	byl	přijat	do	semináře	
v	Olomouci.

4. Jak rodiče přijali Vaše kněžské povolání?
Popravdě	–	byl	to	nejdříve	pro	ně	šok.	Už	jsem	byl	na	vysoké	

škole,	která	mi	šla	a	bavila	mě.	A	najednou	za	nimi	přijdu,	že	
budu	vysokou	školu	měnit.	Ale	hned	vzápětí	to	přijali	s	radostí	
a	pochopením,	a	podporovali	a	stále	mě	podporují	v	mé	kněžské	
službě.	Za	velmi	mnoho	jim	vděčím.

5. Jaká byla Vaše předchozí působiště?
Na	konci	čtvrtého	ročníku	teologické	fakulty	jsem	byl	vysvě-

cen	na	jáhna	pro	potřeby	kněžského	semináře.	A	o	rok	později	
na	kněze.	První	místo,	kde	jsem	jako	kněz	dva	roky	sloužil,	byla	
farnost	sv.	Filipa	a	Jakuba	ve	Zlíně.	Poté	jsem	jako	kaplan	rok	
působil	ve	farnostech	Rožnov	pod	Radhoštěm,	Zašová	a	Veselá	
u	Valašského	Meziříčí.	Takže	z	rodného	Slovácka,	přes	krajské	
město	a	Valašsko,	na	Hanou.

6. Jaké jsou Vaše záliby mimo kněžské povolání, jaké je 
Vaše oblíbené jídlo, jakou hudbu rád posloucháte?

Rád	si	přečtu	dobrou	knihu,	zajdu	do	přírody.	Je	ve	mně	
cosi	sedlácké	krve,	a	tak	se	už	těším,	až	si	ve	farní	zahradě	
udělám	pár	záhonků	a	na	jaře	nasadím	nějakou	zeleninu.	Baví	
mě	hrát	florbal	a	fotbal	(hraju	ne	moc	dobře,	ale	rád).	Hudbu	
poslouchám	převážně	klasickou.	Co	se	týká	jídla:	dělám	čest	
svému	příjmení	a	tak	jím	rád	téměř	všechno.

7. Co považujete ve svém kněžském životě za nejdůleži-
tější?

Hledat	a	uskutečňovat	Boží	vůli.	Vytrvat	v	Jeho	službě.	Být	
Jeho	nástrojem	(i	když,	popravdě,	často	dost	tupým).

8. Máte nějaký životní vzor?
Mým	vzorem	je	samozřejmě	Ježíš	Kristus.	A	z	těch	kdo	Ho	

výtečně	dokázali	následovat:	Panna	Maria,	můj	křestní	patron	
sv.	Roman	a	biřmovací	sv.	Augustin.	A	také	mám	ve	zvláštní	
oblibě	a	úctě	 sv.	 Josefa,	 sv.	 Jana	Sarkandra,	 sv.	Aloise,	 sv.	
Karla	Boromejského	a	sv.	Ignáce	z	Loyoly.	

9. Jak se Vám u nás líbí?
Možná	řeknu	to,	co	se	na	tuto	otázku	obvykle	odpovídá:	moc	

se	mi	v	mých	třech	farnostech	(mám	na	starosti	ještě	i	Rataje	
a	Zlobice)	líbí.	Musím	se	přiznat,	že	se	mi	splnilo	mé	přání	–	být	
farářem	na	dědině.	I	když	bude	chvíli	trvat,	než	si	zvyknu	na	ty	
všechny	administrativní	povinnosti,	kterých	jsem	byl	doposud	
jako	kaplan	ušetřen.	Je	to	krásný	kout	naší	Moravy,	který	mi	byl	
dosud	téměř	neznámý.	

10. Jaké jsou Vaše plány, Vaše záměry, Vaše představy 
o blízké i vzdálené budoucnosti?

Zcela	konkrétní	představu	teď	nemám.	Rád	bych	co	nej-
lépe	 uskutečňoval	 to,	 co	 jsem	uvedl	 jako	 odpověď	 na	 vaši	
sedmou	otázku.	Rád	bych	byl	působil	mezi	vámi	tak,	abyste	
všichni	 poznali,	 že	Bohu	na	nás	 všech	záleží,	 že	 to	 s	námi	
myslí	opravdu	dobře	a	vede	nás	k	plnému	životu.	Zkrátka	-	že	
to	s	Ním	stojí	za	to.
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V	průběhu	léta	TJ	Počenice-Tetětice	při-
pravila	pro	občany	naší	obce	několik	kultur-
ních	a	sportovních	akcí.	Náš	tým	se	zúčastnil	
přípravných	turnajů	ve	Zlobicích,	Litenčicích	
a	 tradičního	memoriálu	 Jarmíra	 Pěnčíka	
seniora	na	domácím	hřišti.	Na	všech	turna-
jích	obsadil	vždy	třetí	místo.	Tradičně	vyšší	

kvalitu	 (jak	 sportovní,	 tak	 pořadatelskou)	měl	 domácí	 turnaj,	
který	proběhl	před	početnou	diváckou	návštěvou.	Pro	všechny	
přítomné	bylo	v	tombole	připraveno	přes	100	cen,	které	věno-
vali	převážně	občané	naší	obce.	Jménem	TJ	bych	chtěl	tímto	
poděkovat	všem	za	jejich	příspěvky.	

Pro	občany	nejen	naší	obce	uspřádala	TJ	na	hřišti	v	Poče-
nicích	dne	9.	července	turnaj	v	malé	kopané.	V	konkurenci	13	
týmů	zvítězil	kroměřížský	celek	Sancha	Hause.	V	sobotu	16.	
července	se	po	vice	než	deseti	letech	uskutečnilo	utkání	mezi	
ženatými	a	svobodnými	muži	z	Počenic	a	Tetětic.	Celé	utkání	

TJ Počenice-Tetětice

SFK Kozel Počenice

SDH Tetětice

proběhlo	v	uvolněném	duchu.	Tým	svobodných	dokázal	otočit	
nepříznivý	poločasový	výsledek	0:2	na	5:2.	

Naše	jednota	uspořádala	v	letošním	roce	v	Ořechovém	sadu	
tři	taneční	zábavy.	Návštěvníkům	se	představily	kapely	Premier,	
Pantock	a	Expo.	Posledně	jmenovaná	kapela	sklidila	největší	
úspěch,	když	si	na	Ořechový	sad	v	příjemném	červnovém	večeru	
našlo	přes	400	návštěvníků.

Do	nové	 fotbalové	sezony	vstoupil	náš	celek	nešťastnou	
porážkou	v	derby	s	odvěkým	rivalem	ze	Dřínova.	Po	sérii	dobrých	
výsledků	se	náš	tým	posunul	na	5	místo	tabulky,	kde	na	vedoucí	
tým	soutěže	ztrácí	jen	4	body.	

Rád	bych	vás	pozval	na	zbylá	domácí	utkání	podzimní	části	
sezony.	Náš	 tým	přivítá	v	neděli	23.	 října	od	14:00	celek	Bařic	 
a	30.	října	od	13:30	mužstvo	Šelešovic.	Odvetné	utkání	se	Sokolem	
Dřínov	se	uskuteční	na	dřínovském	hřišti	v	sobotu	5.	 listopadu	
v	13:30.	Doufáme,	že	naši	fanoušci	si	najdou	cestu	na	tato	utkání.

Jaromír Pěnčík  

Klub	SFK	Kozel	Počenice	vstoupil	v	le-
tošním	roce	již	do	své	10.	jubilejní	sezony.	
Po	úspěšné	loňské	sezoně	prošly	všechny	
týmy	oddílu	značnou	obměnou.	Klíčoví	hráči	
mužského	A	 týmu	Radovan	Michajlovič,	
Lukáš	Uhrinovský	 a	 Tomáš	Bláha	 odešli	
na	 hostování	 do	 extraligových	Otrokovic.	

Družstva	mužů	byla	doplněna	o	vlastní	odchovance.	Do	sezony	
2011/2012	byly	do	soutěží	nasazeny	dvě	družstva	mužů	a	druž-
stvo	 dorostenců.	První	 družstvo	mužů	 změří	 síly	 se	 soupeři	
z	Jihomoravského	a	Zlínského	kraje	v	3.	lize.	Rezervní	družstvo	
bude	usilovat	o	vítězství	ve	Zlínské	lize.	Dorostenecký	tým	bude	
zápolit	o	body	v	2.	lize	dorostenců.	Startu	sezony	předcházelo	

kondiční	soustředění,	které	proběhlo	od	26.	do	28.	srpna	v	are-
álu	Kamínka	v	Roštíně.	Počenické	Kozly	můžete	přijít	podpořit	
do	morkovické	 haly	 na	 domácí	 turnaje	 v	 těchto	 termínech.

19.	listopadu	

SFK	Kozel	Počenice	vs.	Slovácký	FBK	
Spartak	Hluk

SFK	Kozel	Počenice	vs.	FbC	Slow	Shoes
Holešov

10.	prosince	
SFK	Kozel	Počenice	vs.	Pohoda	VSC

SFK	Kozel	Počenice	vs.	FBC	Sokol	Bučovice

Jaromír Pěnčík

V	sobotu	30.	7.	od	rána	poprchávalo,	
ale	nic	to	nezměnilo	na	tom,	že	se	konal	ha-
sičský	výlet	v	Tetěticích.	Po	obědě	vykouklo	
slunce,	aby	se	podívalo	na	vítání	sborů,	kte-
ré	se	dostavily	jako	vždy	v	hojném	počtu.	
Celé	odpoledne	hrála	živá	hudba,	tančilo	
se	na	novém	betonovém	parketu	 a	 byla	

bohatá	tombola	-	tímto	děkujeme	sponzorům,	kteří	přispěli.
V	pátek	2.	9.	 jsme	pro	děti	 i	dospělé	připravili	pyžamový	

bál	 s	 předhodovou	 diskotékou.	 Tentokrát	 nám	přálo	 počasí,	
byl	krásný	teplý	podvečer	a	tak	se	k	naší	velké	radosti	začaly	
scházet	děti	v	pyžamech	různých	barev,	vzorů	a	střihů.	A	nejen	
děti.	I	dospělí	vytáhli	ze	skříní	módní	noční	úbory	a	spolu	s	dětmi	
roztančili	parket	za	doprovodu	diskotékové	hudby.	Hrály	se	hry,	
soutěže,	do	kterých	se	také	zapojili	rodiče.	S	ukázkou	břišních	
tanců	vystoupila	děvčata	z	Tetětic.	Všichni	pyžamoví	tanečníci	
byli	 odměněni.	 Zábava	 pokračovala	 diskotékou	 pro	 dospělé	
a	krásně	teplá	noc	lákala	k	tanci	až	do	pozdních	hodin.

		V	neděli	4.	9.	po	mši	svaté	v	místní	kapli,	odešel	průvod	
občanů	v	čele	s	mladými	hudebníky	Morkovčanky	na	Učitelák,	

kde	 se	 konal	 dopolední	 hodový	 koncert.	 Jedenáct	mladých	
muzikantů	hrálo	za	nádherného	slunečného	počasí		nejen	pro	
místní	občany,	ale	také	pro	jejich	hosty.	Velká	účast	nás	vel-
mi	potěšila.	Bylo	připraveno	občerstvení	a	také	děti	si	mohly	
zakoupit	malou	hračku.	Nikomu	 se	nechtělo	 domů,	 ale	 chuť	
na	sváteční	oběd	zvítězila.

Iva Valigurská


